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 Zápis z 11. jednání  Výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a 
legislativu ZHMP  

 
 
Datum konání:     5. 12. 2012 od 16,00 h  
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
Na začátku jednání přivítal předseda P. Hána hosty, a to ředitele MP HMP Ing. Eduarda 
Šustera a zástupce ředitele MHMP p. Ing. R. Koštála. 
 
1. Program 11. jednání výboru 
Program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy (5-0-0). 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis z 10. jednání byl schválen bez připomínek (5-0-0).  
 
 
3a) Zpráva PČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012 
Na jednání zastupoval omluveného ředitele Policie ČR plk. Ing. Z. Bezouška. Sdělil, že 
k dnešnímu dni nejsou k dispozici ještě  všechna data a statistika je tedy předběžná. 
Činnost Policie ČR v měsíci listopadu probíhala v normálu. Zajištění veřejného pořádku 
17. 11. proběhlo bez mimořádných opatření. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere zprávu Policie 
ČR  k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012  na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
(přišla Kloudová) 

 
3b) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012 
Omluveného ředitele MUDr. Schwarze zastupoval náměstek MUDr. Valášek.  Informoval, 
že se podařilo zpracovat všechny údaje o činnosti, takže statistika je kompletní. Opětovně 
zmínil komplikace při práci – obtížné předávání  pacientů. Vyslovil obavu, že od března 
2013 nastanou problémy, protože v Praze splňuje povinnost zřízení příjmového odd. pouze 
nemocnice Motol a předpokládaná nepřipravenost nemocnic se odrazí i v péči o pacienty. 
Stejně tak napjatý rozpočet ZZS se promítne do činnosti, včetně snížení počtu stanovišť,  
udržení kvalitních lékařů (platy).  
Pohotovost v souvislosti s konáním akcí 17. listopadu byla bezproblémová. 
diskuze: 
P. Hána – doporučil informovat o problémech nám. Kabického a řešit je na zdravotním či 
finančním výboru, jakoukoli iniciativu ke zlepšení situace Výbor pro bezpečnost, 
transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP podpoří; 
MUDr. Valášek – nám. Kabický o situací ví, problémy jsou na zdravotním výboru 
prezentovány. V souvislosti se schváleným rozpočtem dal ke zvážení využít finanční 
prostředky např. z výnosů heren; 
P. Hána – použití výnosů z provozu heren je diskutabilní, upřednostnil by využití fin. 
prostředků na provozní náklady na bezpečnost. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere zprávu ZZS 
HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012  na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
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3c) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012 
V komentáři zmínil řed. plk. J. Pešek, že měsíc byl bezproblémový, události byly spíše 
zajímavé pro sdělovací prostředky (požár eskalátoru v metru nebo stánku s občerstvením). 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere zprávu HZSP 
k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012  na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
 
 
3d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad 2012 
Mgr. Klema sdělil, že činnost za uplynulý měsíc nevybočila z trendu. Opatření byla 
především zaměřena na zajištění pořádku v souvislosti s  památkou zesnulých, 
rozsvěcování vánočního stromu a přípravou na mikulášské a silvestrovské oslavy. 
Vyslovil politování, že i přes výzvy pořadatele a magistrátu ve sdělovacích prostředcích 
bylo při rozsvěcování vánočního stromu na Staroměstském nám. velké množství rodičů 
s dětmi v kočárcích a naopak kvituje konání novoročního ohňostroje 1. 1. 2013 v 18,00 h. 
diskuze: 
P. Hána – uvítal informaci o zklidňující se situaci v ul. Ve Smečkách; 
JUDr. Ledl – v souvislosti s ostatními vykazovanými údaji se dotázal na důvod poměrně 
vysokého nárůstu volání na linku 156 (+33,8 %); 
Mgr. Klema – trvalý nárůst volání občanů svědčí o tom, že nejde o pokles přestupků, ale o 
dobrou práci strážníků i přes snižování zaměstnanců či jiných komplikacích (čerpání dat 
z registru); 
Ing. Šenarová – informovala o jednání s ředitelem PČR, kde nabyla dojmu, že žádná 
prevence neexistuje, dále o problémech a situaci v oblasti okolo nemocnice Bulovka a 
dopravní situaci v ul. V Holešovičkách; 
P. Hána – poděkoval za podněty a přislíbil jejich projednání v dopravním výboru, kam 
věcně spadají. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere zprávu MP 
HMP k bezpečnostní situaci HMP za listopad  2012  na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
 
 
4. Zpráva o činnosti SS HMP 
Ing. J. Juránek, ředitel SS HMP, doplnil písemnou zprávu o informaci k připravovanému 
tisku do Rady HMP a zmínil několik konkrétních dat. 
 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu o 
činnosti SS HMP k bezpečnostní situaci za listopad 2012 na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
 
 

5. Různé 
Předseda P. Hána - sdělil, že získal č. účtu od rodiny zemřelého hasiče J. Halíka  a navrhl 
uspořádat fin. sbírku a vybranou hotovost zaslat jako osobní dar. 
Návrh podpořili nejen členové výboru, ale i přizvaní a hosté. Odeslání částky zrealizuje P. 
Hána. 
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Mgr. Trombik - dotázal se na současnou koncepci energetické bezpečnosti hl. m. Prahy 
(black out) a navrhl aktualizaci koncepce. 
 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP žádá ředitele 
odboru rozvoje veřejného prostoru MHMP o předložení informace o stavu energetické 
bezpečnosti hl. m. Prahy na  jednání výboru dne 16. 1. 2013  

hlasování 6-0-0 
 
 
Předseda P. Hána – informoval členy o elektronické evidenci zasedání jednotlivých 
výborů ZHMP a o  změně hodiny v již schváleném  plánu termínů na 1. pol. 2013 (z 
16,00 na 17,00 hodin), termíny a místnost zůstávají. 
 
 
6.  Volba přísedících Městského soudu v Praze -  noví zájemci 
Jednání byla přítomna řed. ZIO MHP JUDr. Novaková.  
 
Po diskuzi o jednotlivých zájemcích se členové výboru shodli, že ředitelka ZIO MHMP 
JUDr. Novaková pozve 1 konkrétního uchazeče na 1. jednání VBTVSL dne 16. 1. 2013 v  
cca 17,15 hodin. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP navrhuje 
zvolení 4 kandidátů z předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 

hlasování 6-0-0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Další jednání výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu 
ZHMP se uskuteční dne 16. 1. 2013 od 17,00 hodin. 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 
  J. Slezák 
 

Ing. P. Beran      
   


	Zapsala: R. Procházková



